

THE ASTIN BULLETIN

PUBLICATION OF THE ASTIN SECTION OF THE
PERMANENT COMMITTEE FOR
INTERNATIONAL ACTUARIAL CONGRESSES

VOL. II, PART II



SEPTEMBER 1962

CONTENTS

Dedication to Mr. Théate	177
Note by Chairman.	178
Editorial Notes	180
Papers	182
Some Analyses of Car Insurance Claim Rates by <i>J. H. Munden, London.</i>	182
On the Use of Linear Discriminant Functions in the Realm of Industrial Accident Insurance by <i>J. van Klinken, Amsterdam</i>	198
Application of Game Theory to Some Problems in Automobile Insurance by <i>K. Borch, Bergen</i>	208
Sur les événements en chaîne et la distribution binomiale négative généralisée par <i>C. Campagne, Amsterdam</i>	222
Le test de la majorité confirmée et son utilisation dans l'inférence statistique par <i>E. Franckx, Bruxelles</i>	241
Minimum Variance Reinsurance by <i>S. Vajda, London</i>	257
Experience Rating—A New Application of the Collective Theory of Risk by <i>H. Ammeter, Zurich</i>	261
Assurances Automobiles et Revenus Financiers par <i>J. Sousselier, Paris.</i>	271
Note sur la gestion automatique de la réserve pour sinistres en assurance automobile par <i>J. Petit, Paris</i>	287
Reviews	297
Biographical Notes.	310

The Committee is not responsible for statements made or opinions expressed in the articles, criticisms and discussions published in this Bulletin.
 Le Comité rappelle que seul l'auteur de chaque publication est responsable des faits qu'il expose et des opinions qu'il exprime.